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Referat fra møte i FAU v/ Kirkevoll skole 

onsdag 4. Januar 2023, kl.19.00-21.00, Kvarten 

 

 

Saksliste   

1. Godkjenning av innkalling og saksliste, samt innspill til Eventuelt 
2. Informasjon om ny informasjon i GDisk 
3. Informasjon fra FAU-deltakelse på forelesning 
4. Arbeidsgruppene individuelt arbeid 
5. Besøk fra natteravner for grunnlag til beslutning om Natteravner i FAU 

Referat 

 

1. Teknikken fungerte ikke i dag, derfor ikke mulig med agenda på storskjerm. Leder gjennomgikk agenda, 

Innkalling og saksliste ble ikke tatt opp godkjent. Det var ingen innspill til eventuelt. 

2.  

• Kort orientering om mottatt tilsynsrapport fra Bergen kommune – skolen er ikke godkjent og FAU har 

anledning til å legge til merknader. Sendt til bygg-og uteområdegruppen da flere av punktene i rapporten 

berører FAU-initiativ. Alle grupper oppfordres til å se over rapporten. 

• Kort om foreldreundersøkelse som er overstått. Svarprosent på 49,6% - veldig positivt. Gruppene oppfordres til 

å se gjennom og merke seg hvor FAU kan bidra. Skole-hjem-gruppen tar et spesielt ansvar her da mye berører 

eksisterende initiativ. 

3. To FAU-representanter var invitert til foredrag på skolen 02.01.23 i regi av Kompetansesenter mot seksuelle 

overgrep v/Kjersti Hitland Opdahl. Representant delte og oppsummerte innhold som utløste gode diskusjoner og 

refleksjoner om behov ved skolen. FAU ber rektor informere rundt planer og om det er noe FAU kan bidra med.  

• Hvordan integrerer Kirkevoll faget «folkehelse og livsmestring» i skolehverdagen?  

• Er det planer for å få skolepsykolog/psykriatisk helsesykepleier/barnekoordinator tilgjengelig, da spesielt for 

ungdomstrinnet? FAU antar et behov både for lærere i utfordrende situasjoner, men også for barn og ungdom 

som har det utfordrende hjemme/på skolen. 

• FAU ønsker også at skolen lager en oversikt over hvilke instanser en kan kontakte ved behov for støtte til sitt 

barn, f.eks ved dysleksi, hvor begynner man? Osv – samarbeid skole/hjem. 

 

4. Arbeidsgruppene jobbet individuelt. 

• Merknad: 7.trinn må få etablert ferdig en 17.mai komitè. Fjorårets leder i komiteen har fått 

kontaktinformasjon til de som er valgt. Forslag diskutert i en gruppe; FAU bidrar ved skolestart til å 

informere om fjorårets leder slik at kontaktinformasjon for ansvarsoverføring er tilgjengelig, og at komitè 

etableres hurtigere enn det har vert i år. 17.mai komitèen skal fremdeles holdes utenfor FAU og drives av 

7.trinn. 

 

5. Natteravnene i Fana 

Besøk fra Natteravnene i Rådal v/Kristin og Silje, samt fra Natteravnene Fana v/Mette og Fredrik. 

Informasjon fra Rådal om struktur, område, størrelse og kort om generelt Natteravnene i Norge – stort sett alle er 

organisert i FAU og dette er den vanlige måten å drive det på.  

Oppsummert:  

• FAU hos 9 skoler samarbeider under paraplyen «Natteravner Rådal», dekker et stort område med lagunen som 

sentrum. Et styre bestående av 11stk. Det er FAU som driver og det er forankret hos FAU. MC Ravner siden 

2016, gjør at et stort område kan følges opp og synliggjøre Natteravner på flere arenaer.  
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• Dersom FAU v/Kirkevoll barne og ungdomsskole beslutter å slå seg sammen med Natteravnene Rådal betyr det 

at en egen arbeidsgruppe à 6 representanter må opprettes og automatisk blir del av medlemsutvalget. Alle i 

medlemsutvalget får tildelt 4stk «innevakter» på vaktsentralen i løpet av et år.  

• Arbeidsgruppen i FAU får i ansvar ordne mailinglister, markedsføre og skal sørge for innkalling med tildeling av 

vakter fra styret til foresatte ved skolen. Ift størrelse på skolen er det 3,5t pr.barn pr.skoleår. 

• FAU vil motta mye materiell, maler og mye er tiltrettelagt og administrert av styret. 

• Viktig at det er mange former å drive natteravner på, det ene er ikke nødvendigvis bedre enn det andre. Et tips 

vil være å ha en fast gruppe/stamme over tid.  

Informasjon fra Natteravnene Fana: 

• Viktig og prinsipielt har vert og vil være at Natteravnene er på frivillig basis.  

• Det lages «lag» på 4-5personer, totalt p.t er det ca 50-60 Natteravner, rekruttering har vert en utfordring. 

Spesielt vanskelig pga kommunikasjon/å nå ut til folk. 

• Har vert forvirring og misforståelser i hvordan samarbeidet Natteravner/FAU skal være, siden 2019 da det var 

endring i styrestruktur og fraflytting av ildsjeler, deretter en pandemi som preget på lik linje som i resten av 

samfunnet.  

 

Etter informasjonsinnlegg ble det diskutert i FAU hvordan det fremover er ønskelig å strukturere samarbeidet. Det ble 

besluttet å innlemme Natteravnene i Fana formelt i FAU fra og med februar 2023.  

• Det vil opprettes en arbeidsgruppe dedikert til Natteravnene, på lik linje med de andre arbeidsgruppene som 

er.  

• Dagens «drivere» (Fredrik/Mette) inviteres inn for å skape en struktur, erfaringsdeling, samt etablere en plan 

for markedsføring og rekruttering. Dialog med skolen kreves. De trengs for å bygge en god arbeidsgruppe på et 

godt grunnlag, og kan sammen arbeide for rekruttering for høsten. Fra skoleåret 23/24 vil det drives i FAU.  

• FAU vil evaluere oppsett etter 2år, våren 2025. 

Møtet ble avsluttet kl. 21:00. Gruppene oppfordres til å samarbeide mellom møter. Neste FAU-møte er onsdag 1. 

februar.  

 

Til stede: 15 av 27 

Forfall meldt: 7 av 27 

Ikkje-møtt: 7 av 27 

 

Referent: Åshild Hansen-Bjørnevoll 


